
 
 
Protokoll kongressen 2024 
 
Kongressen öppnades av förbundets ordförande Mats Wicander som hälsade alla välkomna.  
 
1. Val av: 
- Kongressordförande  
Till ordförande för kongressen valdes Hans Bohman 
  
- Kongressekreterare  
Till sekreterare för kongressen valdes Maritha Nordström 
 
2. Fastställande av dagordning och tidsprogram 
-Kongressen beslöt att fastställa föreslagen dagordning 
 
3. Rapport angående val av ombud 
Sällskapen har vid sina årsmöten valt ombud fram till den 28 februari.  
 
4. Upprop  
25 ombud närvarande (2 ombud kom in till punkt 6) 
 
5. Kongressens behöriga kallande 
Kallelse till kongressen var utsänt den 5 december 2023.  
Kongressen beslöt att godkänna rapporten och anse sig behörigt kallad. 
 
6. Kongressens genomförande  
- Mötesordning 
Anförande, fråga och replik. Begäran om detta sker genom att räcka upp en digital hand eller säga 
sitt namn under respektive punkt som är aktuell för behandling. Eventuella yrkanden i samband med 
anförande ska vara tydliga och gärna avsluta anförandet. 
 
7. Val av kongressutskott 
Utskottet agerar justerare tillika rösträknare samt att tillsammans med ordföranden justera 
protokollet skyndsamt.  
 
-Kongressen beslöt att välja Kenth Pettersson till ordförande för utskottet, Mattias Persson som 
sekreterare för utskottet samt Bengt-Åke Johansson till ledamot.  
 
8. Kostnader för kongressen/reseersättning 
- Förbundsstyrelsen föreslår att SHCF bekostar de kostnader som kan uppstå. 
Beslutades att godkänna förslaget 
 
9. Verksamhetsberättelse med årsbokslut  
-Verksamhetsberättelse samt resultat- och balansräkning godkändes och lades till handlingarna. 
 
10. Förbundsrevisorernas berättelser  
-Revisionsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 
 



 
 
11. Förfarande med överskott eller underskott i årsbokslutet  
Kongressen beslöt att överskottet/underskottet överföres i ny räkning. 
 
12. Kongressutskottets rapport 
-Punkten utgick  
 
13. Till eller avstyrkan av ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen  
-Revisorerna föreslog kongressen att fastställa årsrapporten samt ge styrelsen ansvarsfrihet för det 
gångna räkenskapsåret.  
 
Kongressen beslöt att godkänna revisorernas förslag och gav styrelsen ansvarsfrihet för det gångna 
räkenskapsåret. 
 
14. Handlingsprogram för kommande tvåårsperiod 2022 – 2024 
-Handlingsprogram för aktuella år är antagen vid kongress 2022  
 
15. Rambudget och ev. ändringar av regler för avgiftsuttag 2025 - 2026 
- Förbundsstyrelsen föreslog ändringar mot den utsända rambudgeten enligt; 
2000 kronor per ombud 
250 kronor i sanktioneringsavgift/tävlingsdag 
 
Kongressen beslöt att godkänna förbundsstyrelsens förslag. 
 
16 Arvoden 
- Förbundsstyrelsen föreslår att inga arvoden utgår.  
Kongressen beslöt att godkänna förbundsstyrelsens förslag. 
 
17. Styrelsens propositioner (se bilaga) 
 
Proposition 1 Upplägg framtida SM 
 
Kongressen beslöt att:  
-Avslå propositionen med röstsiffrorna; 
Bifall 12 röster 
Avslag 13 röster 
 
18. Motioner (se bilaga) 
 
Motion 1. Antal revisorer och suppleanter 
 
Kongressen beslöt att: 
-Anta motionen 
 
Motion 2. Digitala respektive fysiska medlemsmöten 
 
Kongressen beslöt att: 
-Anse motionen besvarad 



 
 
 
 
Motion 3. Medlemskap RF 
 
Kongressen beslöt att: 
-Anse motionen besvarad 
 
 
Motion 4. Tätare revidering av regelverk 
 
Kongressen beslöt att:  
-Avslå motionen med röstsiffrorna; 
Avslag 16 röster 
Bifall 9 röster 
 
 
19. Val av:  
- en ordförande för en tid av 2 år 
Valdes Mats Wicander 
    
- en kassör 2 år  
Valdes Solveig Marklund 
    
- en ordinarie ledamot för en tid av 2 år  
Valdes Maria Blomqvist  
  
- en ordinarie ledamot för en tid av 2 år  
Valdes Palle Werdelin 
  
- en suppleant för en tid av 2 år 
Valdes Agneta Pettersson 
   
- en suppleant för en tid av 2 år 
Valdes Marie Ellinge  
   
- en revisor för en tid av 2 år 
Valdes Christina Glimskog 
   
- en revisorssuppleant för en tid av 2 år  
Valdes Lena Höglund 
  
- ev. ombud i annan organisation  
Inget val 
 
- val av valberedningsutskott ordförande två ledamöter varav en är sekreterare en suppleant  
Valdes Jan-Henry Ylivainio (ordförande), Lars Wicander och Eva Innala 
 



 
 
- en ledamot i ansvarsnämnden 2 år 
Valdes Frank Reijbrandt  
 
- en ledamot i ansvarsnämnden 2 år  
Valdes Sebastian Ländin 
   
- en ersättare i ansvarsnämnden 2 år 
Vakant 
  
- en ersättare i ansvarsnämnden 2 år  
Vakant 
  
20. Beslut om omedelbar justering av punkt 19 
Punkten 19 justerades. 
 
21. Kongressens avslutande 
Kongressens ordförande Hans Bohman avslutar kongressen och tackar för aktivt deltagande. 
 
Övriga frågor i mån av tid: 
 
Förbundets ordförande Mats Wicander tackade avgående styrelsemedlemmar för ett väl utfört 
arbete. 
 
Årets mottagare av Tränarraketen är 7HS som har presterat inte mindre än 22 nya tränare under 
2023. Stort grattis! 


